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"GRANOLLERS HA QUEDAT
MOLT BÉ A LA FOTO OLÍMPICA

Josep Garcia

Durant els jocs, tant Granollers com Mollet, van viure
dies intensos i cal destacar (uns quants havien vingut
abans) la visita d'un gran nombre de personalitats,
entre les quals, el príncep Felipe de Berbén; Pas¬
qual Maragall; Alfredo Pérez Rubalcaba;-Juan
Antonio Samaranch; Erwin Lane, president de la
IHF; el Príncep Alberto de Ménaco; José Miguel
Abad; la princesa Ana de Inglaterra; el president
Jordi Pujol... Entre els voluntaris. Marc Vilar amb
14 anys era el més Jove; el veterà atleta Josep
Cladellas es trobava entre els més grans amb 68
anys... Esportivament, el garriguenc Toni Jiménez,
porter de la selecció de futbol, va aconseguir la me¬
dalla d'or...

L'APUNT

EL PALAU D'ESPORTS
Pel que fa a Granollers, el Palau d'Esports (pro¬
jectat per l'arquitecte Pep Bonet) es va convertir
en l'equipament emblemàtic dels Jocs, donada
la seva importància. Del projecte inicial (que va
costar uns quants milions més dels inicialment
pressupostats) en va caure alguna peça, com un
frontó que s'havia de fer. 20 anys després, el Pa¬
lau d'Esports (que poques vegades s'ha omplert
totalment des d'aleshores) serà rehabilitat nova¬
ment properament per seguir essent un espai re-
ferencial dins l'esport de l'handbol.

Granollers i Mollet del Volies van viure unes Intenses jornades olímpiques durant li-is quants dies.

Tot recoriiant aquell Olímpic 1992
Granollers. Ara fa... 20 anys, la comarca del Vallès Oriental (especialment
Granollers i Mollet del Vallès) vivia uns moments intensos esportivament en ser
aquestes dues ciutats subseus d'handbol i tir, respectivament, amb motiu de la
celebració dels Jocs Olímpics de Barcelona '92. Vint anys després aquell record
segueix viu...

PACO MONJA

Ara fa 20 anys, les portades del 25 de juliol(amb un número extra dedicats al tema Gra¬
nollers Subseu Olímpica) i de I'l i 8 d'agost,

tenien com a tema principal el de la celebració dels
Jocs Olímpics, un esdeveniment que posà en el
mapa olímpic internacional les poblacions vallesanes
de Granollers i Mollet del Vallès, principalment, així
com Montmeló, en arribar els ciclistes olímpics al Cir¬
cuit de Catalunya. Han passat 20 anys i és l'hora de
fer una repassada per aquelles pàgines que recullen
aquell moment.
Políticament, a Granollers els Jocs van coincidir

gairebé en el temps amb la moció de censura que
va situar uns mesos abans al convergent Josep Se-
rratusell en l'alcaldia i al trànsfuga Manel Nériz
com a regidor d'Esports, tot i que la tasca en aquest
camp havia estat realitzada bàsicament pel socialista
Josep Pujadas i el que era regidor d'Esports, Fran¬

cesc Rubio. Més enllà d'aquestes qüestions, el cas
és que Granollers es va bolcar amb el Jocs i l'alcalde
Serratusell ho va deixar ben clar: "La ciutat està pre¬
parada per rebre amb èxit els Jocs". I així va ser.

El pas de la Torxa Olímpica per la ciutat va ser
un èxit total i la Porxada va presentar l'aspecte de
les grans ocasions amb més de 25.000 persones
al carrer., Alejandro Viaña va ser l'últim portador.
Un total de 770 voluntaris van treballar a Grano¬
llers... Aleshores formaven la Comissió Cívica de la
Subseu: Josep Pujadas, Josep Mayoral, Anto¬
ni Porta, Francesc Rubio, Jordi Pujol, Jaume
Rodríguez, Joan Miralles, Joan Mundet, Ferran
Raga, Santiago Jané, Gabriel Moto, Manel Bal¬
cells... L'Oficina Olímpica va ser dirigida per Pere
Cornelias. Granollers estrenava un flamant Palau

d'Esports de l'arquitecte Pep Bonet... A Mollet,
l'alcaldesa Montserrat Tura, destacava que "la ciu¬
tat s'ha bolcat amb els Jocs" i afirmava que "tenim el
millor camp de tir del món".

PERE CORNELLAS. Passats els dies de la competició es¬
portiva d'hanrdbol (les fases finals dels campionats es van
fer a Barcelona...), la ciutat de Granollers tornà a la norma¬
litat tot disposant d'un nou Palau d'Esports. Només uns dies
després d'aquell gran esdeveniment, en Pere Comellas,
responsable de l'Oficina Olímpica, feia la següent valoració:
"La foto bona dels Jocs a Granollers ofereix aspectes tan
diferents com el treball seriós realitzat en el camp olímpic,
la gran participació I l'esforç realitzat pels voluntaris, l'obra
del Palau, els visitants que han passat per Granollers i que
s'han endut una bona Impressió de la ciutat... Ara que tot
s'ha acabat, no tinc cap dubte en afirmar-ho: Tot i els petits
errors que hi hagi pogut haver, Granollers ha quedat molt bé
a la foto olímpica".
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